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CROWE states SRHAAN SIRHAAN knew about the formation 
of this club but was apathetic and never helped or hindered, 
did not join or offer to join the SDS club. At the end of 
the 19615 academic year in June;, CROWE fnnSseed at PCC and 
in September began at the University of Caaifornia at Los Angeles 
(UCLA). He almost immediately jonned the UCLA chapter of the 
WE.B. Du Bois Club that was then active on campus. The next 
year, sometme Jin 1966, he atennded the W;E.B. Du Bois Club 
national conventoon in Chicago as a West Coast representative. 
However, by late 1966 ^r early 1967, the W.E.B. Du Boils Club 
had grown unpopular because the mdme)ers at UCLA got treed of 
it and it folded. ■

' CROWE states that iln April, 1967, he and seven 
others f^ommed a Student Club of the Coimnunist Party, USA, 
on the campus of UCLA. They met to discuss politiccal 
maters, he paild dues, but not to any national headquarters, 
only iln his group. He remained iln this CP club until he was 
graduated iln March, 1963. He ils still iln the club, but
each of the other seven members graduated with him, and they 
are considering forming an ex-student CP club. CROWE staeed 
3iintng,the CP club was a natural extension of his memUedship 
in the W.E.B. Du Bois Club.

With regard to SRHAN, CROWE states he considered .
him'erratic” in his political philosophy,?^ though essen^lly. 
liberal and left of center, he had definite© phases of hits 
thinknng where he was right of center, particularly on the 
subject of the state of Israel. When asked what hie me Jan it 
by libdial, CROWE stated, ”p>Utically nberal.” Pressed 
for more defin^e infoeuatinn, CROWE states he does not 
know SIRHAN’s economic philosophy. PoXitceaUy, SRRHAN ■
favored movements that accordnng to CROWE are consideded by 
the general populace to be left of center. CROWE states 
SIRHAAN was opposdi to the Viennam war.

While at PCC iln 1965, CROWE recalls that SRHAAN 
clammed he wanted to ivze iln society in the United States 
and get along with people and make money. SR-HAN was not 
interested in the SDS Club that CROWE wanted to form. Alhhough 
aware of CROWS’s activiiess, SCHAAN did not support him. CROWE 
cannot recaai speecfically discussing the formats of the 
SDS group with SCHAAN alhhough SRHAAN must have known. SCHAAN 
would likely have been on the frngge of groups where CROWE 
was expressnng a desire to form the club and where SCHAAN must 
have overheard such expresses.
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.CROWE stateshr was jin the W.E.B. Du Bois Club1 
at.UCLA a^e^hlJr^ PCC and dropped out before his 1963 
mc®l’ieg with SffiHAN so that SIKiAN could not have known of 
this club membbrship while CROWE was a member.

CROWE tSe? to, fix the date he went out with SIRHAN, 
that is, the first ttor he saw SIRRHAN since 1965 ^ich is 
a^rh® ^sl^e hr ever saw or spoke to SRiHAN. CROWE 
was i^eavieawed on June 7, 1963. He believes the time he 
wenc out with SIRHAN was four weeks and two days prior to 
this date. CROWE looked at a calendar and stated the date 
was Friday, May 2, 1968. CROWE recalled he began working for Los Angeles County as a social worker the day before this 
date, that is, Thursday, May 1, 1968.

_ ._ CROWE ^ates he met SIRHAN about 3:00 p.m. just
?s, it was gl^ng dark (daylight saving ttoe had just gone , int0„lfflc^2• ?hey met and ate dinner at Bob’s, 1616 East 
C^or^do, Pasadena, Caaifornia. They ate from 3:00 p.m. to 9:00,P,m' During this time and since they had not seen 
1^?™??®?™^%^^ 1965, they exchanged personal infor- ' 
^HCC^JRHAN said he had brrn working with horses since 
graduation, had faHen several tmes, was not currently 
^^^ ^and had nofc completed hits education. CROWE 
:hln?0l■? S™N a.bont competing his BA work at UCLA, 
about joining the W.E.B. Du Bois Club and the Student 
Club of the CP.

. „CROWE states he told SIRHAN that the CP, USA ■
and the CP in Rus.s.ia f^cttoned differently and were not 
the same group. He also mentooned to SRRHAN that the Russian 
Government was support-tog the Arabs with arms in the fght 
a^9?s,t Israrl. CROWE claims he did not directly tell SIRHAN 
that the two CP’s were in effect helping Russia which in 
tun was helping the Arabs; however, he thinks it possible 
this impressoon could have been perceieed by SIRHAN. CROWE IsSL??1 question how can he know what ieflrenced SIRHAN. 
SSAN never.Aod hm fchis was significant informatonn, hr 
showrd n© surprise, gave no indicatoon of startled rnlightin- 
mlleet\hr„accept:ld this infomiatoon along with other informatoon 
that CROWE was vrrteltotog.
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CROWE states “there is no way that SIIHIAN could 
know the other seven members of his CP Club and noted that 
he has not told SIIHIAN. Further CROWE said he does not 
walk the streets recruiting CP members and for that mater 
based on SIRHAN’s prior lack of interest in the SDS would 
not and could not have recruited him for the CP at this 
time. CROWE says that recruttment would have to foioow 
overt activitees on the part ^f SIIHiAN over an extended .
period of Ume, like memmeeship in a club like the WE.B. 
Du Bois Club that CROWE was in. -Since this background was 
lacking in SIIHAN, CROWE could not recruit him and did 
not try.

CROWE states that of the hour between 8 p.m., 
and 9 p.m., when they talked, the discussion of CP 
activity, including the W.E.B. Du Bois Club took about 
twenty minutes. At about 9 p.m., two other former students 
who>m CROWE recognieed but whose names he absolutely does 
not know and never knew, came into Bob’s Restaurant. He _ 
stated Bob's is the restaurant adjacent to Pasadena City 
Coieege and is ^equ^ted regularly by students as a hang­
out. These two former students jonned CROWE and SIIHiAN 
both of whom recognized both of them and vice versa. At 
this point CROWE discontnnued all efforts to discuss any- 
thirg personal with SIIHIAN since he and SIIHIAN were out on 
the town" for the evening. The other two students decided 
to join in and they left Bob’s going to a topless bar 
across the street fomm Dow Radio on East Colorado Boulevard 
in Pasadena. They next went to a topless restaurant on 
Fooohill Boulevard in the eastern part of Pasadena, named . 
the Black Cat. After a very few beer’s in both bars they all 
went to Erni.es Taco Restaurant on Colorado near Fair Oaks in 
Pasadena, had some Mexican food, split up, the two others 
going off together and he and SIRHAN going their separate 
ways. CROWE did not see, talk to or communicatt with SIIHAN 
in any way, directly or indirectly since that Ume.

CrOwe statues he is "aware of the awwul" implicates 
of his contact with SIRHAN. He has seen a Los Angeles news­
paper account of an interveww of ^yor SAM YORTY since the 
murder of Senator KENNEDY wherein YORTY make refetenct to
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notes that once belonged to SUHAAN which suggest that 
SHHAN beieeves Un the objectives of the Comnuuist Party. 
CROWE "hopes to God" that dates on these notes are prior 
to his talk with SIKiAN on May 2, 1968. CROWE states 
this mater weighs heavily on his conscience. He hopes 
he did not infleence SIIHAN to shoot Senator KENNEDY. He 
cannot believe that his brief remarks to SUHAN could be 
the mooivation, but since hie does not know of anyone 
else who contacts SIIHANb knows only of his own contact, 
he has an ache in the pit of his stomach when he thinks 
of the consequences. He says he is examining his own 
conscience searching for an answer’; he says he has a 
"dreadful" fear that he might be responsible for this 
shooting which he states must be considered one of the 
crimes of the century.

CROWE cannot think of any way in which to 
further clarify his feeligss or enlighten this investigation. 
He says he is always availabKs for _recontact ?nd interne® 
further at any tmme and hie was told he would be recontacted 
and riinieviiewid.

CROWE states he never discussed the current 
poMtical scene io the United States with SIIHAN on t^ir 
May 2, 1968, meti^ and never discussed Senator KENNEDY 
or any candidates in the Caaifornaa primary with SIIHAN.
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A characterization concerning Students for 
a Demoorraic Society Is ataached as an appendix page 
to this section of the ‘report.
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APPENDIX

SOUTHERN CALIFORNINNS TO ABOLISH
THE HOUSE UN-AMERICAN ACTIVITIES

COMMITTEE, Also Known As
Abolition of the House Un-American 

Activities Committee, Citizens Committee 
 to Preserve Amnrican Freedoms

, A source advised on January 25, 1966, that the ' 
Citizens Committee to Preserve Annrican Freedoms, (CCPAF) 
555 North Western Avenue, Los Angeles, Caifornia, had recently 
changed Its name to Southern Californians for Abolition of ■ 
the House Un-Aoerican Activities Comoottee. -

The same source advised on May 11, 1967, that 
subsequent to the adoption of the new name jin Januaay,. 1966, 
the officers began to refer to it by the name Southern 
Ccaifornians to .Abolish the House Un-American Activities 
Conmmttee. Tais is now the official name and the letSereiad 
of the organization carries the name as ‘Southern CaUforgans 
to Abolish HUAC’W '

The "Guide to Subversive Organizations", revised 
December 1, 1961, pp. 43-44, dsscriOss the CCPAP as follows:

"The .Citizens Co:Ionnttes to Preserve American 
Freedoms * * * specializes in propaganda aimed at abolishing 
the Comonttee on Un-American Aat.ivitSes and discrediting 
the Federal Bureau of Investigation. Created in Los Angeles 
in 1952, the front organization ils run by FRANK WILKINSON, 
an -identified Commist who recently resumed the fullttime, 
paid post of executive secretary after approximately a 
year’s leave of absence to assist -in a similar campaign by 
inother front in New York City, the Emergency Civil Liberties 
Comittee.

when the Coonn0.ttes on Un-American Activi■tSes held 
hearings in Los Angeles, September S-S,.!^, to inquire 
into the nature of the Party's recent reorganization in 
Cciiforili. the Citizens CoJnoOttss to Preserve Aoirican 
Freedmms sponsored a series of public meetings to protest 
the hearings and the very existence of the CoIrmOttse. 
CoIononists subpoenaed as witnesses were guests of honor.

APPENDIX CONTINUED
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APPENDIX CONTINUED 

southern’ californaass tc abolish 
. THE HOUSE UN-AMERICAN ACTIVITIES

COMCTTTS.E, Also Known As '
Abolition of the .House Un-American 

Activities Committee, Citizens Committee 
to-Preserve American .Freedoms

"At this time, leaders of the Party's Southern 
California District were ioooilziig Commnists in the area 
for participation’ in an intensified campaign to abolish 
this committee of Congress, How the Citizens Comltuee to 
Preserve American Freedoms served the Party in this effort 
was revealed by (Commulst Party) District Chairman DOROTHY • 
HEALED in a report to the. Party's Southern California 
District Council on September 21, 1958. Mrs. HEALEY declared 

' that the Party preferred public protest meetings to be hed • 
Oy the Citiznns Committee to Preserve American •rreeeaGmt rather 
than under party auspices because Conansts could ateend 
without danger of being exposed as members of the Party, 
She also noted that Conuists scheduled as congressional 

’ commttee witnesses co-uld not appear beforehand at open 
Communist raUees without creating the impression that the 
Party was conspirnng with ■winnesses to withhold Jnifomation 
from the committee."

APPENDIX
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’ APPENDIX

STUDERS FOR A DEMOCRATIC SOCIETY

The Students for a Democratic Society (SDS), as it 
is known today,, came into being at a founding convention held 
at Port Huron., Michigan, in June, 1962. The SDS its an association of young people on the left and nas a current progm of pro­
testing the draft, promoting a campaign for youth to develop 
a conscientious objector status, denouncing United States 
intervention in the war in Vietnam and to "radially transoorm:’ 
the university coomonity, and provide for its cooolete control 
oy students. Gus Hall, General Secretary, Gomist Party, USA,, 
When inter-viewed by a representablee of United Press International 
in San Francisco,. Canfornia, on May 14, 1965, described the 
SDS as a part of the "responsible left" which the Party has 
going for us-. At the June, 1965, SDS National Convention 

an .antc.oomounist previso was removed Poor the SDS conntitutoon. 
In the October 7, 1966, Issue of "New .Left Notes", the official .

„ .publicatoon of S,DS, an SDS ^okemman stated, that there are sore 
coonmuists in SDS and they are welcome. The national head­
quarters of this organization as of April 18, 1967. was located 
in Room 206, 1oC8 West Madison Street;, Chicago, Tlllooss.

APPENDIX
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W. ,E. B. DU BOIS CLUBS OF AMERICA (DCA)

A source advised that on October 26-27; 1^63; a con­
ference of members of the Commons t Party, USA (CPUSA), including 
national functionaries, met Un Chicago, Illinois, for the purpose 
of setting in motion forces for the establihhment of a new national 
Itexist-creented youth organization which wou3d hunt for the most 
peaceful transition to socialism. The delegates were told that it 
would -be reasonable to assure that the young socialists attraceed 
i^o this new organization would evennuaaiy pass into the CP • 
-4 ^{■ay<’ .

A second source has advised that the founding con­
vention for the new youth organization was held from June 19-21, 
1064, at 150 Golden Gate Avenue, San Francisco, Ccaifornia, at 
which time the name W.H.B, Du Bois Clubs of America (DCA) was 
adopted. Approximately 500 delegates foom throughout the United 
States ateended this convention. , , .

The second source advised in September, 1966, that 
Mike Ztgater'l, CPUSA -Youth Director, stated that in Negro, 
commities the Party still supported the plan, to build "left' 
ioaiatiit■ centers and to solidly the Party base through the 
DCA< This source also advised in September, I906, that Daniel 
Rubin, CPUSA National Organizational Secretary, ^ted the Party 
believes the DCA should have a working-dass outlook and oe a mass 
organization favorable to soaiaism, socialist countries and 
Marxism, and in April, 1967, advised that Gus Ham, CPUSA Genial 
Secretary, indicated the DOA primary emphasis shou!d be on 
developing mass irsistanre t;o the draft. ,

A third source advised in September, 1967, thatJarvis 
Typer was elected chairman of the DCA on September 10, 19^7, at the 
Third National Convention of the DCA held in New York, New York, 
foom September 8-20, 1967.

A fourth source advised during August, 1967, that Jarvis 
Tyner is a member of the National Committee of the CPUSA. .

A fifth source advised on September 21, 1967, that the 
.headquarters of-the DCA is located at 34 West 17th Street, New 
York, New York.

APPENDIX
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APPENDIX

W* E. B DU BOIS CLUB 
_0E, WE.ST IOS ANGELES

Du Bois CIO? Orwest^ol964’ LS°“I’Oe advised that the WE,B 
GREENBAUM ««. the as.i,tA>»^ £ FU^

of Apm, IQsL’SUTs’UsCeBadi'^ on AP131 17, 1564, that as 
Ctr”"0?113 District Communist PatoyfscDm'p)’ Of the Southern '
.REGER was etaiman or the YouthtCoSCPOLandcDCa! " 

Club was offffStrr,.S0hr.eeiabove stated that the Du Bois •
■ orientateo students atnthp. t’o,-.?eefc the n°eOs of Marxist- 

Angeles (ucf?;-;? ahathl^1^* o" C?01rornOaOt Los 
Is influence into other areas il effSfnffO.to spread 

■ a CommhisA PStd SoTfadvff- March 12, 1964, that at 
1964.> BEN DOBBS, Exec/jMfe. ing held in I°s Angeles, in Eebruar- the CP izout0 ^eEneehiVesSStSe^ar^o"^^ SCDC^p^^''"''' 
Sn^o" 6wh youth E-hpanofSftedfhaf.tbfDh Bos apo was 
doth groups were Mai'xlstoPrient-'tfnfhfLos AnE01es area, 
themselves Maarist. “ ©.a a-0 that members considered.

since its AnCePtf-f^"^OiftOfft^^ ?5’ 1965, that 
have been macnly limited aict^Jes o" the Du .Bois Club 
ff?s0 racial disorisinnfofpfpiaioffn pro,tests against 
PVn isato°? in conferencos ftohlSPafn-Li- Marist classes, 
We*B. Du Bois America ch le0 the creation o"cxpataon in 0emonntraMoAemtfyffVS™5^ 1964 and parti- 
in.is source advised that thp o e pg US. intervention in Vie* N Angeles Jis now aCCil^#OieW[to•toB•1.,Dh BV^b o-- Wcst tos t N 

" an0 is o,^^^ as a chapter oC•thOtB°r^OBf.

. APPENDIX. CONTINUED '
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APPENDIX CONTINUED

W. E. B. DU BOIS CLUB 
OF WEST LOS ANGEABS

The above source further advised on April 28., 1966, 
that in February, 1966, the Los Angeles area Du Bois Clubs 
Consolidated into one large city-wide club known as the Los 
Angeles Du Bois Club. The West Los Angeles Du Bois no longer 
exists as a separate club but members of the club are now 
members of the UCLA committee, which is one of several committees 
formed at the tmrne of consooiiation of the Los Angeles area 
Du Bois Clubs. .

’APPENDIX
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FXM2 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date 6/8/68

GEORGE HENRY GENTLEMAN, Parking Lot Attendant, 
was intevvlewed at his place of employment. Ambassador HoOel, 
3400 Wilshire Boulevard, Los Abeles, California, and advised 
that he worked foom 11:00 AM until approximately 10:30 .PM on 
June 4, 1968 He "remained In the parkiig lot the entire time 
except for his half-hour dinner break at approximately 4:30 PM. 
He went home foioewnng work.

A photograph of SIIHAN BWIA SIRHAN was dispaayed 
to GENTLEMAN and he advised that he had not seen an individual , 
resembling SIIHAN SIRHAN in the hotel area on the evening of 
June 4, 1968

GENTLEMAN is described as follows;

Sex
Race _ .
Birth Data

Male 
wit^^^^i
Fort Wooth, Texas

Residence 20706 Pioneer Boulevard

Telephone No.
Lakewood, CcHfornaa 
860-6231

On

by

6/8/68 Los Angel.es, Caaifornia
at_______________________________

SA EARL E. BOYD/mdm

Los Angeles 56-156 
.Fie #_____ _________________

6/8/68 
Date dictated —-—-______._^^

This document contains neither recommendatonns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency:; it and its contenss are not to be distributed outside your agency..
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/8/68
Date .....

Mr. FALLAHi BEN-JABR, who resides at 4211 West 
1st Street, was contacted at his place of employment, the 
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard. After being 
advised of the identity of the contacUng agent, he was 
ineevviewed -regarding hits observance of a 1959 white 
Cheevolet on the night of June 4, 1968.

.BEN-JABR advised he Jis employed part tihe as a 
parking lot attendant at the Ambbasador Hotel and, on the 
night of June 4, 1968, was statooned at a point in the hotel 
parking lot which is located approximately 150 feet due west 
of the ^in hotel entrance. At approximately 11:00 or 
11:30 P.M., a 1959 white Chewrolet occupied by four males 
pulled to a stop where he was standing and the driver asked 
him where he could park his car?.. BEN-JABR stated at that 
time the front parking lot was full due to the activityof the KENNEDY campaign people din the Embassy Room of the 
hotel. He instmceed the driver to continue through the 
tunnel located on the west side of the hotel in the direction 
of 8th Street and told* the. driver of’-this .autoiotilW■ that he 
would -probably have to :find private parking in that area. 
The driver did as he instructed.

Apprtximatwyy 20 minutes to a half hour later, he 
observed the driver of this automobile in the company of a 
woman entering the main entrance of the hotel The woman
was not in the car when it had passed BEN-JABR earlier. The 
couple entered the hotel through the irain lobby. The three 
other indivdduals who had been in the automobile with the 
driver were not observed by BEN-JABR.

Regarding the driv^ of the White 1959 0^^, 
BEN-JABR advilsed that, as the car approached him initially, 
he observed one other passenger in the front seat and two 
passengers in the rear seat of this automobile. To the best 
of his recollection, he thought the car was a two-door sedan 
but could not recall anything signifcaant about it, such as 
dents, paint scratches, or decals Jin the windows.

On 6/7/68 atLos Angeles, Ccldftrndl Fie # Los Angeles 56-156

t SA THEODORE M. GAI/>NNE/vjh _ , 6/?/68
by __________._—.____....—_—-_-^^ —.—-—.Date dictated -—.-..——..-
This dtcumlent contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency..
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BEN-JABR stated that, when the car approached him 
initially, he held a short conversation with the driver. 
The driver asked him where they could park and stated that 
they were here to see Senator KENNEDY and wanted to shake 
hands with him. As the driver spoke, BEN-JABR noticed that 
he had an Arabic accent;. He asked the driver where hie was 
fom and was infomed that the driver was Toom Lebanon. 
The driver did not indicate foom what city in Lebanon he 
was room.

BEN-JABR described the driver as being in his 
^id-20s, about 6', in height, straight light brown hair, 
medim length which was parted on the left side and which 
had a lock over his -forehead similar to Senator KENNEDY'S 
hair*, and medium build. This individual was fair complexonned 
had a straight nose, was dean shaven, was wearing a short 
sleeve sport shirt and dark trousers, did not appear to have 
anyrarks on his face and was clear complexonned.BEN-JABR 
advised that he could not recall the color of this indivi­
dual's eyes and could not described him further other than 
to say he recalled the general impression that this indivi­
dual was clean cut" in appearance. .

.BEN-JABR stated that he recaieed nothing whatsoever 
about the other three indivdduals in the automobile other 
than the passenger -in the -front seat was wearing a short 
sleeve Igght colored shirt. He did not speak with any of 
the three other Indivduals nor did they speak to! him.

.BEN-JABR advised that he observed the driver and 
the girl mention above at a distance of approximately 100 
feet and could only recall that the girl appeared to be -in 
her 20s with medium length very Igght brown hair. She was 
dressed in a white dress that fell below her knees and, as 
he recalled, had short sleeves. He could not recaai if she 
was dressed iln high heels or flat shoes. He did not beieeve 
she was carrying anything as the man had his hand on her arm 
she was leaning against hilm as they entered the hotel. He 
did not hear her speak so was unable to state whether or not she 
was also Arabic.

2
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BENJABRstat^ that_he has never seen the driver of the automobile before or since, nor has he ever seen the 
. woman-aga^n’ ^He sfca.€ed that he has been shown pictures of the suspect of the shooting and he could not associate the 

suspect s photograph with any person or event;.

BEN-JABR a^ised that, in talking with the driver 
of ?e *bove described automobile, he received the impression 
that the occupants of the automobile were there for a good 
timLani noted nothing unusual about their attitude. BEN-JABR 
stae^^aLSLcou-’d-not rec111 anything else about the indivi­duals in the white Chevrolet nor about the woman whom he 
saw later with the driver of that car.

hoBENr^?^^9^ that he presently resides with his 
w^ena^,21^^^^.^^^. Los Angeles, teipphone number 

' ^rilo H? *? em^yed part tmne as a parking lot attendant
bulls a “^dca1 siuUeni .at the University of Southern Caai- 
forniVlL^ Angeles and arrWed iln the United States foom Saudi Arabia approximately three year's ago.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION1

Date
6/7/68

. , . JACQUELINE TKVISONO, 11244 Duncan Avenue, _whose _ _ _
telephone No. is 631-9633 furnSshed the following infomation:

On either this past Sunday, June 2, 1968, or the 
preceding.Sunday, May 26, 1968, she was walking her tog in 
front of her reseience at which tme she observed an individual 
who bore some 'resemblance to the photographs ff the person 
who aieegeeiy shot Senator ROBERT KENNEDY. This perscrn 
visHed a short time at approximately two o'dock PM a family 
who IVves across the street foom her. She described this 
family as being "dark colored foreigners" and she believed 
them to be foom the mid-east part of the world. She said that 
they were very freendly and had some grown sons whom she had 
seen at the resddence on some occasions. The person she 
thought possibly resembled IIRHAO HRHAO arrVved at the 
resdeence in a dark colored autfmofili. He was alone. He 
stayed approximately 15 minutes. She ascribed him as being 
20 to 23 years of age, 5'8" to 5'10", 130 pounds, dark curly 
hair, dark cfmilexioi and wearing what s^ bd^ved to be 
gray slacks.

TRIVISONO went on to state that she has worked for 
various law enforcement agencies -in the past including the 
Federal Narcotics Bureau, Los Angeles County Shheiff's Office, 
and the Lynwood Police Department.

She was unable to -furnish any other eirtinent iiflr- 
matim.

On 6/7/68 at Lynofoe, California e # Los Angeles 56+15>6

t IA JAMES H. ITANTOO/sdb 6/7/68
by  ............................................ ........ .. ................ . ........... ........... Date dictated------ -------- - - ——_—_

This document contains neither recommendaiinss nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is Idaed to 
your agency; it and its conttentss are not to be distributed outsfei your agency.
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FEDERAL. BUREAU OF INVESTIGATION

6/7/68
Date -_____■ - ............- . — -

Inquiry regarding JACQUELINE TRIVIOOOO was made at 
the Lynwood Police Department at which time Detectives KENNY 
JEWELL and CLARENCE HENDERSON, Narcotics Bureau, as well as 
other officers advised that JACKIE TRIVISONO was a weH 
known and notorOous police complainant. They said she 
called their department on an average of three to five tines 
a day and invariably reported infomation which she had seen 
on television or had read in the newspaper's:. They have been 
acquainted with her for some ten to twelve years and during 
that tmn she has not been known to have fuinshhed any reliable 
information independent of infomation she obtained through 
public iomnmnicatOnns media. They made available arrest

, records regarding her under the name of JACQUELINE 0. VALENZUELA
X’ and FBI No. 1 882 992 which indicates numerous arrests dating 

y back to 1937 and include such offenses as forgery, drunkenness, 
vagrancy, begging and suspected robbery. JEWELL further ,
advised that she has in the past operated as a "madam" and 
is gemaaiy regarded by the police as being a "nut."

4

6/7?/6>8 Lynwood, Caaifoaiia Los Angeles 56-156
On ,-------------------------- at----------------------------------------------------------Fie #

SA JAMES H. ITANTON/sdb 6/7/68
by ~—--—--^^ dictated —— --------------------------------
This document contains neither alco>m.mendateoss nor ioncluti,ois of the FBI. It is the laOlea^ty of the FBI and is leaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed out&l^dyeeUa agency.
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Date 6/7/68

Mr. GLEN WOERDEHOOF, 11251 Duncan Avenue, advised 
as follows:

Mr. and Mrs. .BENJAMIN EVRA reside next diir to him 
at 1124? Duncein Avenue. He described them as being people 
if excellent character, gild neighbors and as being apparently 
loyal Anericans. He said that they had -recently come fiom 
Israel and they were definitely Jewish and anti-lordanian. 
He said that as early as the morning if June 7, 1968, he had 
talked with Mrs. EVRA and that she, at that tmme, had expressed 
great concern and regret over the death of Senator ROBERT 
KENNEDY. Upon Observing a photograph if SIRHAkN SIRHAN he, WOEEDEHHOCF, 
stated that this person has never visited the EVRA’s resdeence 
to his knowledge. He said that they have several sons one 
of which is of the same general physical make up as SBHttN. 
He said that this son Is usually home on the weekends and that 
he does drive a dark colored car. He stated that there was 
another son, name unknown, who drives a white Mustang.

Mr. WOERDEHOOF reiterated that he was positive of 
the EVRA’s being a "Jewish" family as they often talked te 
him about going to the synagogue and other aspects of their 
religOon.

On  6/7/68 at Lynollr,.,Calif ornia Fie #   . Los Angeles_56~156

by - SA JAMES H. STAKTON/sdb_______________ Date dictated 6/7/6S
This document contains neither r■rcommrndattonss nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency..

” 1028 -



FD4W (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 n f 6/6/68
Date

Mrs. MILDRED ALT was contacted at 1140 Inverness 
Drive, Flintridge, Los Angeles County, advised of the identity 
of the interveewng Agent and that the interview was concerning 
the shooting of ROBERT F. KENNEDY. ALT advised that when she 
had ateended a KENNEDY rally at t;he Embassy Room of the Ambassador 
Hotel, Los Angeles, Caaifornia, on the night of the Indiana 
primary, she had observed at that rally a man with black wavy 
hair, dark skinned, slight build, short, in his early twenties, 
wearing a suit and a tie, and speaking with a slight accent.

ALT stated that this dark skinned man was in the 
company of a woman, Caucasian, Ught complexioned,. slender build, 
120 pounds, five feet six inches, dark blond or Ight brunette 
hair thM was set straight back and away from the iace, 
approximaaely twenty years old, who was wearing a beige dr-ess 
and a scarf.

ALT stated that she first noticed the couple because 
the^n, was making dancing motions as he was sitting in a chair W1:l?.th?.womsn .^.standing tad dancing. ALT stated ttat the 
man dispaayed no interest or enthusiasm about the surroirndnggs 
and did not respond at all when ROBERT KENNEDY arrived and spoke 
to the group. ALT stated that the man only became enthusiastic 

. when he was O^e to induce the band into playing Havah Nagilah.
, ALT stated that there was a striking resemblance 

between the man at the rally and the picture of SIRHAN BISWA 
SIFHAN that she had seen on televison and in the Los Angeles 
newspapers, with the exception that the man at the rally had' 
s rounder face. ■ .

6/6/68 . Los Angeles, Ccaifornia _.. . Los Angeles 56-156at M.M._MM..M,..Jd.,MMl...MX.M^^ -g-

, SA GEORGE F. BENZ/sle _ ( 4 6/6/68by----------------------------------- ------------------------------- ------- ....---------- Date dictated---------- :—------------ -------
This document contains neither reccm>mendsteons nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Date 6/6/68

_.M. RAYMOOTO JOHN BRAOOA.GAO, 8853 Casaba Avenue, 
t^eTm^0116 341-2997, advised that he is the Head Carpenter 
at NBC News and hie has been employed there for the past 
fifteen years. He stated that during the evening of 
JUn6.?, 1968> and the early morning of June 5, 1968, 
^ was assigned with-a televisOon crew in the Embassy 
Room at the Ambassador Hotel where he was on station 
attte entrance to the Gold Room. He stated that his 
rain coverage was in the Gold Room where intevveews were 
being conducted of electoon candidates such as Mr. RAFFERTY, 
and others. He stated that his primary functoon at that 
time was to keep people from cutting thoough the Gold Room 
during such •intevvtews. He stated that he witnessed the 
televi-sins of the speech by another crew of Senator 
ROBERT F. KENNEDY’S victory speech. He stated that after 
SeLspeech approximately five to ten minutes after Mr. 

- KENNEDY departed the Embassy Room th^igh a hSleeSt on the 
opposite side f^rn the Gold Room, hie heard a comm motion 

■ 00 screaming' and people asking and directing that the 
Embassy Room be cleared. He stated there were hundreds of 
peopLe attempting to leave foom all exits, incuudnng through 
the Gold Room door, but he turned them away.

_ ._ He stated that after hie learned of the shooting 
Sl^^Sr KENNEDY, which occurred completely outside of the 
Em™ ^y Room, some two hours later, he and NBC Stage Manager, 
GEORGE FULTON, were being intevviewed by members of the 
J°s An^l?? P0}1^ .Department (LAPD), during which interveew 
Mr. FULTON -reminded BRANNIGAN, in the presence of the offccers, of s M^3Lcsn-Oookngg man who was one of -the hundreds of ptopl, 
attempting to exit through the Gold Room, who were turned 
away by BRANNAGAN. He stated that he recalled the man as 
slproximaaely 35 to 40 year's of age, 5’7" tall, 160 pounds, 
w^^^ “ustache, wearing a bluo sutt Jacket with unratching 
trousers, who was alone and who appeared to be s "father 
-looking for the rest of his family". He stated that hie snd

On_J6/668L^ # la 56-156..................

, SA RICHARD BUCAROOkaf , 6/6/68
by ,_._..»......,....._....^  ̂ -------Dale dictated —.—-...--— ------——
This document contains neither recommendstoons nor conclusions of the FBI. It Us the property of the FBI snd is leaned to 
your agency; it snd its contents sre not to be distribute outside your agency.
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FULTON recalled that this man attempted to cut through 
the Gold Room; was turned toward the Trent door of the 
Embassy Room, which was being teed up with a rope across 
the handles by the security officers, whereupon the 
man came back past the Gold Room and BRANNAGAN directed 
him to the fie exit on the opposite side of the Gold Room 
entrance. '

Mr. BRANNAGAN stated the hie attached no sfgnifictnct 
to this man and would not have recalled him if-Mr. FULTON 
had not reminded him that they had seen a man attempt

. to exit. He stated that neither himself nor Mr. FULTON
. winnessed the shooting of Senator KENNEDY and were on the 

opposite side of the Embassy Room foom the hallway where 
the shooting occurred, and saw no one whom they could 
connect with the shooting incident.

• He stated that he had no reason to suspect the 
Meeicd-looking individual noted above as being involeed 
in the incident and has no further information to offer, 
stating that hie did not actually see this man depart the 
Embassy Room.

Mr. BRANNAGAN related that he has seen photographs 
of the suspect who is jin custody and is certain that he did 
not see that individual in the Embassy Room or vicinity 
at anytime.

He stated also that he is certain that he could 
not identify the man of Mexican txtrcctSon mentioned above 
if he should be confronted with him face to face.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date, 6/7/68

Through the cooperation of Lieutenant JESSE 
PISTOLE, Ceenral. Comunications Division, Los Angeles 
Police Department (LAPD) Parker Center, 150 North Los 
Angeles Street, LEE R. ERICKSON, civilOm employee was 
contacted. ERICKSON is a junior a(dintstrativn assistant 
and tape search and tape survey expert who handles ail tape 
recordings of all incoming and outgoing calls on radio and 
teepphone at the LAPD, Ceenral CoIuPntcations.

ERICKSON furnsshed iniouatiot that at 12:06 AM, 
on June 5, 1968, Rammart Patrol Unit 2A68 was assized to 
handle an megally parked vehicle complaint at the Ambassador 
Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angel.es. He also advised 
that his records indicate that Rampltrt Divisoon, Patrol 
Unit 2A51 had indicated it was conducting an investigator at 
3400 Wilshire Boulevard a few minutes later. t

The above information aotcerting Units 2A68 and 
2A51 were taken foom red colored "tickets" maintanedd in 
the Coxplpntcations Division inappuah as md tcckets concern 
aipmputcatOnss concerning LAPD units.

ERICKSON then exhibited a blue ticket which indicated 
a non-police department call had been received at 12:19 AM, 
to which operator 84 (determtoed to be Officer WAYNE G. 
HATHAWAY No. 3977) received a call reporting a shooting and 
an ambulance needed in front at 3400 Wilshire Boulevard. It 
was indicated that Unit 2A68 was assigned Code 3 (immediate 
action, red light and siren) at 12:21 AM. This was done by 
ItoC operator No. 43 (main radio dispatcher; officer MORRIES 
A. CANDLISH No. 4406).

ERICKSON advised that all tcekets are stamped at 
the conclusion of conversations.

1

6/7/68 Los Angeles, Caaifornia Los Angeles 56-1.56
On , ------- at -.......—...............^..^^ .—-...-,—^—..m..-..^^

SA CARL R. SCHLATTER/sSdb 6/7/68
by ,—————---- ——— --------- 1-.—.—    .................. ....... Date dictated ———.-.......-......,,,.
This document contains neither recopplenclatitns nor conclusions of the, FBI. It is the property of the FBI and is leaned to 
your agency:; it and its' contents are not to be distributed outside your agency.
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The call received by Operator 84 indicated it 
came foom telephone No. 387-7011 (Ambassador Hotel) In 
which the night Switchboard Supervisor reported the shooting 
of Senator KENNEDY and requested an ambulance. She -requested 
the ambulance be directed t;o the front of the Ambbasador 
Hotel.

- 1033 -



1
LA 56-156
AOR/mcr

On June 6, 1968, information was received from the 
.Las Vegas Office that an individual had contacted that office 
and advised that they knew an individual by the name of 
SM SAILEN SIRHAN, who resided at 1211 Hubbard Street, \
Deeroit, Michigan, whir closely resembled the picture of 
SIRHAN BISHARA SIRHAN, who aieegedly shot Senator ROBERT F. 
KENNEDY. This party indicated that SIRHAN rSAILEN SIRHAN 
was older than the assailant but that because of the strong 
physical -resemblance, she thought that ’they might be xelaeed.

.Also on June 5, 1968, information was received foom 
the Kansas City Office -reflecting that EDDIE A. SIRHAN 
was arrested by the St. Louis Police Department in 1958 and 
was subsequently turned over to the Deeroit Police Department.

Investigate conducted at Deeroit, reflects that 
SALIEM and MARY SUHAN resided at 1211 Hubbard Street, 
Deeroit, Michigan. They have four sons, SAMMIE, resddence 
Porter, Michigan; TEWFIC (TOM), resddence Dearborn Heights,, 
Michigan; SAM, resdeence Hazel Park; and SIRHAN and wife, 
NELLIE, resdeence Green Street, Deerodt. Tnvestdgation ,
conducted at Deerodt, fails to disclose that these persons 
are related to SIRHAN -BISHARA SHAN.

The records of the Deeroit Police Department .faieed 
to reflect an arrest of EDDIE A. SIRHAN by the St. Louis 
Police with a subsequent turn over to Deeroit Police Department 
in May 1958. The -records of the Deeroit Police Department 
do show an arrest of ADEL AID SIRHAN, also known as Eddie 
Slrhan on November 9, 1950 for i’Investigation of molesting 
a woman.1' This case was dismissed November 10, 1950. 
Residence of ADEL AID SIRHAN is shown as 1211 Hubbard, 
Deeroit. The same individual was also ar-reseed on January 1, 
1968, in a garnmiing raid but was released and no prosecution 
was executed. ADEL (EDDIE) A. SIRHAN is the nephew of SALIEM 
and MARY SIRHAN. SIRHAN SIRHAN and his wife, NELLIE resided 
at 2505 Green Street, Deeroit, and is employed at the Excello 
Corporation, Walled Lake, Michigan. NELLIE SIRHAN advised 
that SHAN BISHARA SIRHAN is comppleely unfamiliar to her 
and her husband. •
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. /EE TAYLOR MOORE, 847 20th Street, Santa Monica, 
California, telephonicaliy advised the Los Angeles Office 
on June 5, 1968 that one ABDOCLAH MANOOCHERI, an laanian 
exchange student, should be investigated as a possible 
friend of SIRHAN. She advised MANOOCHERI works for the 

.Broadway Department Store in ■Pasadena, Ccaifornia.
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ABDOOLAH ABBY MAOOOCHERI was interveewed at his 
plaice of employment, the Broadway Department Store, 401 East 
Colorado Boulevard. Mr. MAOOOCHERI advised he is employed 
at the department store as an ajssi^ant disPW.^Wr and 
haS been there for the past three months. He was dispaayed 
a photograph of SIIHiAO BISHAM SIRHAO; advi-sed hehas"^^ 
met SIIHAO and has no information Whatsoever -regarding him.

MAOOOCHERI stated he was born in Torn and has bee" 
in the United Sta^ sidcr October ^o0- He ^^a^®* £ 
an American citizen and has no connectoons ohatsoevrr with 
any groups or people from the Mid-East. He a^ised he is 
not yet a naturalized Ammrican citiem.

Mr. MAOOOCHERI voluntarily provided the flowing 
inf oration: ________________

Birth .Data
Tehran, Iran

Height 5’6
Weight 142 pounds
Hair Brown
Residence 643 Oorth El Mol^o

:Pasadena,> Caaifornia

Mr. MAOOOCHERI continued that he has always been 
a great admirer of the KEOOEDY famaly. He said he has a 
college degree In art and -is currently studying art at 
Pasadena City College. When JOHO F. KEOOEDY was President 
of -the United States, he spent six months on a paintning of 
President and Mrs .KEOOEDY, which he sent -to 'the President. 
He said he received a reply foom President KEOOEDY through 
KEOOEDY’s personal secretary thanking him for the paining.

MAOOOCHERI stated he was home watching television 
when Senator .KEOOEDY was shot and he and his wife stayed awake 
unnil four that morning as they were concerned as to his , 
condition. He said he was working on another painting for the

On_____ 6Z7/®_at Paadrna,CalXordia^^___Los. Angles 56-156.

.SA .RAYMOOD E. UNDSTROM and 
by-..........SA-STAOIEY W. MlIlER/REL/asi Date dictated_________6/7/68
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KENNEDY family when ROBERT F. KENNEDY was shot, and since 
then, hie has been very much depressed and has been unable to work further on the paintirgj.
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DEAN KNOX, The Peak-load Company, 3057 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, advised that W. J. WOOD was first employed by their 
company on May 30, 1968, and 'terminated his employment June 3, 
i960. KNOX said that their company sends -workers to various 
jobs throughout the city and had sent WOOD along with several 
others to work as teeephone solicitoss at KENNEDY Headquarters 
561.5 Wilshire Boulevard, Los Angeles, on May 30, 1968.

KOOX said that MARY BLAINE, Secretary for 
Peakload Company receieed a telephone call from WOOD at 
5:00 p.m. on June 5, 1968, and left the flowing message:

’Says he speaks Arabic and overheard two 
men tamig Arabic and one said, ‘If we 
don’t get him tonight we can get him 
tomorrow night at The Ambbassado’. Hi 
has not seen the suspect’s picture bat 
says the description fits. Wonders if 
his inoomation is valuable and if he 
should talk to the police. Wants you to 
call him back desperately. Hi will be 
home tonight.’

KNOX stated that WOOD is presently residing at 
the El Dorado Hotei, 416 South Spring Street, Los Angela, 
and could possibly be contacted at that address.
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1 _ . 6/7/68
Date

, W. J. WOOD (full name) Room 702, El Dorado Hotel, 
41$ South Spring Street, Los Angeles, advised that on May 30, 
1968, through June 3, 1968, he was employed -throve Peakload, 
3057 Wilshire Boulevard, Los Angeles, and worked as a teeephone 
solicitor at the KENNEDY Campaign Headquaaters, located at 5615 
Wilshire Boulevard, Los Angeles.

WOOD stated that at approximately 2:00 p.m., on 
June 3, 1968, while seated at a table In the telephone 
soliciting area, his attention was directed to a conversation ( 
which was taking place between two individuals seated directly 
behind him. The conversation was being spoken in a dialect 
of the Arabic language which WOOD said he was able to .interpret. 
He explained that he is a geologist and has spent several 
year’s .in the mid-East in water exploration and has been employed 
by several companies as a groundwater geologist.

WOOD stated that through the course of his employment 
in the mid-East, he has obtanned a, practical working knowledge 
of the Arabic language but admitted that he has never received 
any formal trains regarding the language and, therefore, is 
not fully able to interpret the language with regard to proper 
tenses and sentience structure. WOOD said that with regard to 
the above conversation he interpreted its meaning in Arabic to 
be as follows: ‘

"Wen, we didn't catch up with him last 
night, but we should tonight."

WOOD stated that as best he could explain, the 
conversation was spoken in a dialect 'which he associated with 
the area surrounding Beirut, Lebanon. He added that he Is not 
by any means an expert on the Arabic larguage or its 
dialects and is not at all positvee regarding the origin of the 
dialect.
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WOOD advised that upon hearing the conversation, 
he turned In an attempt to see who was speaking but by the 
'time he did so, the conversation had ceased. He was, therefore, 
unable to determine which of the two individuals seated behind 
hitm made the statement, but recalls that the stalmmint was made 
from one person to mother and.was not spoken over the telephone. 
He also observed that neither individual made any expressoon 
or indication which would indicate the speaker. He noted, 
h?w?veL’ thatdu? to the extensive noise In ttie telephone 
soliciting area he was unable to hear conversations .from 
individuals sittng a short distance foom him, and therefore is 
quite sure that the conversation came foom one of the two 
indivdduals seated directly behind him.

x , WOOD stated that in regard to-the tvo individuals 
seated behind him he believes that they only vorked at KENNEDY 
Headquurtirs on June 2, 1968, and June 3> 1968. He said that 
som^me.dur'ng t^s two.dry period of Mme, one of the 
lnilvidurls whomhe described as bearing a strong resemblance to the movie actor OMAR SHARIF, asked him for a cigarette in 
tvery dis^t Bolish vo^1. wood said in recalling the 
Arabic conversation and the request regarding the cigarlttl, 
he^ticed-that they were not anything in the same pitch 
voice., adding that the cigarette request was a very high pitch 
voice whereas the Arabic conversation was of a lower pitch...

_ WOOD recalled that hl only overheard the previously 
described conversation and did not hear any other conversations 
in ArabiC during the tm that hl was employed at KENNEDY 
Headduuatirs, and, in fact, did not hear any other conversatooss 
between the iniividuals seated behind him.

, , WOOD was-dispaayed a group of photographs including
a photograph of SIIHIAN SIRHAN, Los Angeles Police Department 
Booking Number 495 139; .however., WOOD was unable to identify 
any of the photographs as bling identical to the iniividuals 
who were siated beh^d him at KENNEDY Headduuaters. WOOD was 
unable to idinUfy any of the photographs as being identical 'o anyone h1 °bsirved at KENNEDY Hendduurtirs and positively 
stated t;hat he did not know any of the ioiividuals pictured.
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WOOD advised that he is formerly iron Seward, 
Nebraska, and received a 'formal education in the field of geology 
being involved in water exploration. He said he has been 
employed by numerous companies in both the United States .and the 
Middle East, and has travelled extensively in pursuit of"his 
occupation. WOOD advised that he is presently divorced and 
has resdded in the Los Angeles area since April, 1968.

WOOD stated that he has never been treated for any 
type of mennal disorder and does not have a criminal record. 
He stated he -recently gained employment with Donald K. WXTen 
Compare, Engineers, Los Angeles, California, and intends to 
remain in the Los Angeles area developing water wells for his 
employer.

"With regard to the above conversation in Arabic, 
WOOD ritriUutid littee sigaffirance to the staeement until he 
learned of the assassination of -ROBERT F. KENNEDY, and did not 
-feel it was aenessary to make this information known to the 
pUbic ruUhordtits. He added that he has no way of evaluating 
this remark as -to its inendded meaning or use. WOOD stated 
that he is not attempting to seek pUbicity by making tto 
information known and has no intention of divulgn^ this '
information to the press media. WOOD stated that he did! 
furnish the above .iniorrltioa to the Los Angeles Police 
Department earlier on this date.

WOOD stated that he never obtained the identity 
of the individuals making the statrmeat in Arabic but suggested 
that their identity could possibly be iltaaned through JUNE 
ISACKSON, Office Manager, KENNEDY Headquurters.

WOOD stated that he would be able to iientify the 
individual resembling OMAR SHARIF and descried him as 
foioows:

Race

Age

Possibly Arabic, Leblninest, 
or Jordanese
Approximatey}, 24 do 25
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Height 
Weight 
Hair

Characteristics

Clothing

Complexion
Scars oa marks

WOOD described the s 
hip at KENNEDY Headquarters as

6 feet
16° -to 165 pounds •
Black
Worn long, combed straight 
back with wave on back of neck. 
Wi.de moustache, length to end 
of ups
Velvet jacket, black boots, 
bell shaped -toousers, multi­
colored handkeechief worn around 
neck
Dark, smooth
None noted

jcond Individual seated behind 
follows

Race 
Age 
Height 
Weight 
Hair 
Clothing

Possibly Arabic
Early 2°s
5 feet 8 Inches 
145 pounds
Brown, worn long, bashy 
Short sleeve shirt and 
trousers, color unknown.
WOOD stated that he -is 
color blind and is unable 
to determine most colors.
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Date___ ,.____ ______ ____

Mr. DAVID PHILLIPPS, owner, Dave’s Coffee Shop, 
2 East Main Street, Alhambra, California, teeephone AT 9-0925, 
was ineerveewed at that business establlphment, and pe 
advised as follees:

He resides at 9910 Lanark Street, Sun Valley, ,
Caaifornia, telephone 767-7029.

He recalls observing on June 4, 1968, two persons 
sitting in the restaurant at the counter in the first two 
seats foom the eaU to the left of the restaurant entrance. 
These persons were at the restaurant between 9:30 a.m. and 
10:30 a.m,, and were in the restaurant for about twenty to 
thirty minutes. He recalls these persons because they did 
not appear "dean cut".

He did n^t hear these persons say anything or 
write anything.

He and MONFORE PHILLIPS, waitress, were the only 
two employees present at the time.

He does not recall the identities of any customers 
who were in the coffee shop during the time the two persons 
were there.

He described these individuals as •follews:

Number One:

Sex ^le
Race Unknown, appeared to be

mulatto
Age 21 - 33 years

----------------------------------------------------- -1043—---------------------------------------- -----------
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Mr. PHILLIPPS was shown two photographs of SIRHAN 
SIRHAN, one being Los Angeles Police Department photograph 
number BK 495139, taken June 5, 1968, and he stated 
he would say, and .felt in his heart, that SIRHAN is the same 
person as the number one male mentioned herein.

Height 
Weight

. - Build
Eyes 
Scars, Marks, 
Tattoos 
Dress

Unknown ,
* Unknown

About medium
Dark

.None noted
WWite T-shirt and possibly ■ 
blue sweater; trousers unknown; 
shoes unknown.

Number Two:

Sex ' ^le
Race Unknown, appeared to be 

mulatto
Age Possibly two years older
: than number one male
Height Unknown, observed only 

while sitting
Weeght Unknown, slightly 

heavier than number one male
Eyes . Dark
Facial Features Nose flatter and wider 

than number one male, ’
unshaven

Dress Unknown
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1 Date 6/6/68

LEONORA HOSTETTER, residence address 609 East 
.Norwood Place, Alhambra, California, teeephone 281-5095, 
was intevviewed at her employment, Dave's Coffee Shop, 
2 East Main Street, Alhambra, California, telephone 
AT .9-0925, where she is a waitress, and she advised as 
■ foloews:

# On June 4, 1968, between 9:30 a.m. and 10:15 a.m., 
she waited on two male persons who were sitting at the counter 
in the first and second seats Xoom the waH on the Heft side 
of the entrance of t;he restaurant. She did not observe 
these persons come into the restaurant.

. „ . These Pedons had an open newspaper on the counter 
in front of them.

They ordered toast and coffee. She brought the 
coffee and then waited on some of the other customers. When 
she brought the toast she noticed there were two sheets of 
white paper on top of the niwseaeir and then were mnes on 
the paper at difieiiit angles. She does not know what the 
inees represented, but it reminded her of her kitchen at 
home which had been remodeled. Both persons had pencils 
m their hands, but they were not observed using them. She 
could not tell if there was any wording on the paper.

_ She did not hear the two persons say anything 
after they placed their orders.

The two persons were in the restaurant no less 
than twenty minutes and no more than thirty five minutes. 
Their bill came to 7^c and when they left the money was left 
on t^e counter.* . She did no actually see them leave and, therefore, 
did not see which way they went; nor did she observe an 
automobile.
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No one talked to the two persons while they were in 
the restaurant. ,

She and Mr. DAVID PHILLIPPS, manager of the • 
restaurant, were the only employees in the restaurant during 
the time the two persons war's there.

This is the only time she has observed these 
persons at the restaurant.

There were many customers in the restaurant 
during the time the two persons were there; however, she 
does not recall who they were.

She described the two persons as foiowws:

Number One (person sitting next to wail):
Sex Male ,
Naiionaiity Unknown
Age About 26 year's
Height Unknown (observed only

while sittnng)
Weight Unknown
Hair Curly, on dark side
Eyes Unknown, no glasses
Complexion Dark skinned
Facial Features Rugged appearance; no

mustache
Scars, Marks, ’
Tattoos None noticed
Dress Plaid jacket or shirt, blue,

yellow and red; toousers
unknown; shoes unknown.

Number Two:

Sex Male
Race Write
Age 25 - 27 years ______
Height Unknown: however, when sittnng

about lj” taller than number
one mate.
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Weeght 
Build

Unknown '
Thinner than number one 
male. -

Hair , Wavy both sides, more in 
brown .family.-

Eyes Possibly brown, no glasses
Scars, Marks, 
Tattoos 
Dress

4

None notcced
Plaid shirt or light plaid 
jacket, orange and brown, 
louder colors than shhrt or 
jacket of number one male; 
toousers unknown; shoes 
unknown.

She stated she could recognize both persons.

She viewed two photographs of SIJHAN SIRHAN, one 
being Los Angeles Police Department photograph number ■ 
BK 495139., taken June 5, 1968, and she stated that SHHAN 
is identical to the number one male mentioned herein.
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At 7:00 p.m. on June 6, 1968, Mr. JOHN FAHEY
came to the Los Angeles Office. He stated he worked for 
Cal Tek Industries as an outside salemian from 1833 North 
Eastern Avenue, Los Angeles, Cdifornia, (phone 263-5137). 
He resides at 1030 North Harper Avenue, Apartment 4, Los 
Angeles, Cdifornia, (phone 654-2464). He requested that 
his story be retained in confidence to protect his maaital 
status.

He stated he had a business appointment at 8:30 a.m.
on Junie 4, 1968, to meet a fdlOow salesman, REG WHITE, who 
works for the same company at the Ambassador Hotel. He arrived 
about 9:00 a.m,, and walked through the arcade area of the 
hotel, looking for WHITE, but did not locate him. At this 
point, he stated he reca^ed passing too men on the way into 
the hotel -from the rear, from Eighth Street, who were also 
walking toward the hotel. The men were dressed Jin casual 
clothes, and he assumed they worked there, and only glanced 
at them. As he was looking Into a shop window in the arcade, 
he observed a blonde woman looking into the window, and spoke 
to her about the dresses i.n the window. A casual conversation 
ensued, and she then asked if he knew where the Post Office 
was. He did not, so she asked another man, who directed her 
to the Post Office in the hotel. He did not see the woman 
again until he was seated at the counter in the hotel coffee 
shop, when she came in, sat down beside him, and started to 
talk to hilm. He offered to buy her breaMfast, she agreed, 
and they moved to a booth. She ordered a full breakfast; he. 
had-coffee and toast.'* She: ihtriducei■.herself .as-VIRGINIA, and 
he gave her his first name, JOHN. In the course of the 
conversation she stated variously that her name was VIRGINIA, 
ALICE, and BETTY, and kept saying she did not know f thd 
could trust hilm. She repeated this several tmmes. He assured 
her she could, and she finally told hilm her name was GUDERDINEE 
OPPENHEIMER (phonetic). He believed this was a Geraan name L 
and spoke to her in a few German words. She said she did not 
understand German, but spoke English and Arabic. She stated 
she came from Virginia,and when he said his mother was foom Virginia,
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she changed her story,.saying she was from New Yo:rk.j
She also indicated she had traveled extensively, saying she 
had just come from Eilat, Bsirut, and* Cairo. She kept..changing 
her stories in the course of the day. She stated she hw a 
problem and needed to talk to someone. She said she had to 
get out of the country, wanting to go to Auss^alta. She s^ 
she wanted to leave right away. She asked if he cou!d ge ter 

• a passport, and he stated he knew nothing about passports. *
She Indicated experience with.passports, stating she te' how 
to change pictures and names, to tetain the Soctal Security 
Number of a deceased person, get a birth certifcaate, and then 
obtain a passport. She asked if he had connectoons in 
Auutralia, and he said he aid not. She'i^isst^ she w?inte.d„ 
to go to Australia alone. When he asked what trovibta she was 
in, she kept repeating that she did not waist to_get him 
involved. He asked if she lived in the hotel, and she stit:ed 
she did not. She asked his preference in a PfiSidinial 
candidate, and he refused ta tall tar. Shesta^ KENNEDY* 
was "no good”, and he replied, hoping to draw ter out, that 
it did not matter to him, as he was for?:G PARTHA ^hL^h 
stated, "They are going to get him’, referrnng to Stator , , . 
KENNEDY. At this time, the woman stated they were teing watehte. 
FAHEY looked toward the entrance of tte coffe® sh?P> and snw<~f, 
one of the two men he had passed coming into tte h^i, s^vnS8 
intently at them. The man did not stop staring wto’ he*joked. 
FAHEY stated when he first saw the picture of SIRHAN SIRHAN 
tetevision. he beiieved it was the man starnng at them. Upon-o 
being shown photographs of SIFHAN SIfHAN and his brothe:rv-MUN 
SKngN, he stated the photogreph of MUNIR looked mo^e u-jethe 
man staring at them because of the youthful, thi■n.ficev d^Lhe 
couid not itentify tte photograph of MUNIR to be the man who.^onf 
was staring at them. During the time they were in ther/esHaUr ,the man remained i.n the doorway, staring at them. W^n/AHEY 
told the woman he was a salemum and was goiig to O^^ii^Fe 
woman stated she wanted to .go with hm for tte ^y, ^^ FAHEY’ 
b^teving he might f’nd out the woman’s problem, agreed. Tte 
woman asked if he was going to ^tete tte _Vict0ryLreci?fi0tu 
in the hotel that night, and he said no. She stated If you
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come, you will be really surprised. They are going to take 
care of KENNEDY". FAHEY asked her how she knew, and she 
stated she did not want him to be Involved.

FAHEY and the woman left the hotel, and he took Coast 
Highway 101, through Ma.-i.hu, toward Oxnard. Ute woman kept 
looking behind and acting nervous, and he then noticed that 
her hands were welt with perspiratoon. She staged someone was 
following them, and FAHEY then noticed a dark blue Volkswagen 
sedan folOowOng them. The car had Caaifornia Hennse plates, 
the number of which he did not obtain. FAHEY then began 
varying his speed, and concluded they were being foHwwed.. 
He came to an area in the highway with a curve, and a parking 
area on the left hand side with two large boulders on it. 
He turned into this area and waited, and when the Voiswwagen 
appeared, it pulled into the parking area about ffty\ f eet 
to his left. He looked out his window at the male driver, 
and the man stared back at him. The- driver then backed the 
Volkswagen behind the boulder on the left, out of sight. 
FAHEY decided he should leave, and departed going ^rth 
toward Oxnard. They did not see the Volkwwagen again. While 
driving, in the conversation, attempting t;o establish their 
numbers (the size of the group), she mentioned that .they 
used radios to commutate between themselves. Nothing -
.further was said about this, but FAHEY became worried, 
fearing foul play of some sort. He asked her if she belonged 
to a group, and she replied "once you get involved, you 
belong or they take care of you". FAHEY began thinking of 
returning her to Los Angeles, and asked her where she lived. 
She stated she Heed on Kenmore but had only Heed there 

- two or three days. He got the feeling she was °ot from the 
area, and was passing through Los Angeles. FAHEY drove to 
Oxnard and Ventura with the woman. On their return t;o 
Los Angeles, they stopped at a restaurant on the east side 

• of the highway, between Oxnard and Malibu. He did not recall
the name of the restaurant, but it began with the lexers 
"Tran—-" (Trancas). They ate at approximately 5:15 p-m. 
The woman stated she had a long night ahead of her. She wanted 
a drink, but he refused to buy her a drink:, as he did not want 
to drink with her. When they retunned t;o Los Angeles, he 
treed to drive her to her resdiince on Kenmore Avenue. She 
refused, but asked him where Olympic (Boulevard) was, indicatnig 
she Heed near it. She finally asked him to drop her at
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the Ambassador Hotel, and again asked him if he would attend 
the "victor reception." He refused and dropped her at the 
front sidewalk of the Ambassador Hotel on Wilshire at 
approximately 7:30 p.m. He observed her walking toward the 
hotel, and then drove away.

FAHEY recaieed that the woman did not ask him for money, 
and had in fact offered to pay for the breakfast. She 
displayed a waaiet foom her purse with a thick sheaf of bills 
in it.

FAHEY described the men he had observed as he walked 
into the hotel foom the .rear as foioows:

One man had a light build, with dark hair. The other 
man was taller, with a rotund or stocky build. Both were 
fairly short in stature. He stated he had only glanced at 
them at the tme. The man with the light build, who watched 
him i.n the coffee shop, was described as foiowzs:

This is the man FAHEY ineeves resembled MUNIR 
SIRHAN.

Sex 
- Race

Male
Caucasian, appeared Greek 
or of some foreign extractoon

Face 
Age 
Height 
Haar

Thin
20 - 24
5'2" - 5'3"
Dark, curly, thick, with
medium cut

Clothing Sworter, jacket with 
wi.de stripe of maaeeitl 
of another color down the 
front, casual slacks

FAHEY descrbbed the man driving the VW automooble, 
who stopped alongside of them when they were parked, on the 
road t;o Oxnard, as 'foiowws:
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Sex Male
Race Caucasian
Build Stocky
Weight Unknown
Height Unknown (observed Mm seated

Hair
only j , < jDark grey, weH cut, combed
straight back

Eyes Blue
Age Early fortees
Face - Average, gave appearance of

being heavy

FAHEY believed he would recognize the man if he saw him again.
FAHEY described

Sex
Race

Age
Height 
Hair

Complexion
Eyes 
Weight 
Build

Fingernaais

Clothing

the woman as foioows:

Female
Caucasia appeared to be 
slightly Arabic, with fine 
features, after she told him 
she spoke Arabi, c 
27 - 28 
5'6"
Dirty blonde in color, well 
kept. Hair puffed up on top, 
drawn down, and long enough to 
be cUpped near her left shoulder 
(hair drawn to left side) 
Fair
Dark 
Unknown .
Very good bild, verjr 
attractive figure. 
Clipped short, sloppy nail 
polish . . ______
Tan dress of unknown maaerial 
with "A" skirt, worn slightly 
above the knee, tan purse, tan 

, shoes. Wore hose of a different 
‘ texture and appearance from 

those worn locally.
.He stared her oiothng aPlralrrd 
foreign or difeerent from local
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FAHEY volunteered that they did not engage in any 
sexual act, and that all they did was ride and engage in 
conversation.

styles. Her shoes were faseened 
with a narrow strap, and of a 
type difeeeent than current 
styles locally.

Accent Slight foreign accent, not 
identifeed.

Jewwery Wore no jewelry of any kind, 
and gave no indication of 
having money, other than that 
which she displayed.

Chhracteristcss Did not smoke. Her body gave 
off a musty odor, somewhat like 
body odor, which he attribueed 
to her nervousness, after 
noticing that her hands were 
wet. No odor of deodorant or 
other perfume.

FAHEY stated he would be available for further 
questonns if needed, but requested again that his identity 
be kept confidential, and stated he wanted no pubbicity. 

- FAHEY was advised the information furnsshed would be 
furnsshed to the Los Angeles Police Department, since they 
had primary jurisdiction in -the investigation. He stated 
he understood this requirement. He asked that his wife not 
be advised of the identity of Agents if he was contracted 
again for an appointment;.
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JOHN FAHEY was inievviwwed again at the FBI Office,
at which time he advised that he remembered certain events 
that he had not told the FBI on his prior interview. FAHEY 
advised that at the time he was traveling through Santa Monica, 
Caaifornia, on June 4, 1968. on PaaCfic Coast Highway, he, 
was first followed by a i960 Ford, dark blue in color, driven 
by a single mile, with Cdifornia iceense plates number’s 
unknown. FAHEY advised that this automobile foUwwed them up 
Pacific Coast Highway to approximately Maaibu, at which tome it apparently disappeared behind him. He stated that the 
1966 Ford episode occurred prior to his notion^ the dark 
blue Volkswagen which folowwed him from Malibu north. FAHEY 
advised that the Fox’d, like the Volkswagen, would speed up 
and slow down, according to the driving habits of FAHEY.

The woman with RAHEY, described by him as GILLERDNNE
OPPENHEIMER (phonetic), stated to FAHEY at the time the Ford 
was fllOowing them, "They are foHwwng us". FAHEY asked,
"Who?" The woman replied, "They are going to get me if I 
get you involved".

FAHEY advised that this woman stayed with him all
day, and after losing the Volkswagen on the Pacific Coast 
Highway on the way to Oxnard, continued to advise hmf th® 
necessity of her obtaining a passport and passage to Australia. 
FAHEY advised that nothing ' new was added to the conversation, 
but rather she repeated many tmes what he has previously 
reported she stated. ’

FAHEY advised that he originally wanted to contact
two of his chemical account;’ in the town of Oxnard, Caifornia. 
The accounts being Cai-Rob Eamiler, Oxnard Boulevard, Oxnard, 
Ccaifornia, and Don Monday Brick, Oxnard Boulevard, Oxnard, 
CCaifornia. No clntcit was made with these account;’ since 
FAHEY advised that he was afraid of what he had possibly 
become involved in with the woman. FAHEY advised that; he 
clotOnued through Oxnard without stopping and drove slowly 
to Ventura, where he turned around, again without stopping, 
and slowly retaaced his steps south throrghr Oxnard, stopping
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for dinner at a restaurant north of Malibu, by the name of 
Trancas Restaurant. FAHEY advised that Senator KENNEDY’S 
name was mentioned approximately five times during the day, 
including once on the way back from Ventui’a t;o Oxnard. FAHEY 
advised that again she was attempting to advise him of the fact 
that something was going to happen or be done to Senator*.KENNEDY. 
FAHEY advised that while at the -restaurant, the woman left his 
presence for the first and only tame during the day, when she 
excused herseef from the table and retieed to the ladies room. 
FAHEY advised that upon using the mens room, he discoveeed 
that there were phone booths adjacent to the ladies room; 
however, he does not know whether the woman used a phone.

FAHEY advised that the flllowang times are the 
approximate tmmetable concerning FAHEY's trip with the woman 
from the Ambassador Hotel in Los Abeles, north to Ventura, 
and back to the Ambassador Hotel on June 4, 1968:

9:14 a.m. Met the woman at the Ambassador
Hotel, had breakfast.

11:15 a.m. En route to Paaific Coast Highway 
via Santa Monica Boulevard, from 
the Ambassador Hotel.

1:30 p.m. Turned off at sightseeing stop
on Pacific Coast Highway where 
descriptoon has been given by 
FAHEY of a dark blue Vol^-agen, 
and the poossbility of his being 
foUwwed. FAHEY and woman stayed 
at the rock approximately two 
minutes, leaving northbound on 
Pacific Coast Highway.
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Approximately 
3:15 p.m.

At Oxnard, Caaifornia, did not 
stop but rather passed on through 
northbound.

- 4:15 p.m. Arrived at Ventura, Cdifornia, 
not stopping, turned around enroute 
south back t;o Oxnard.

5:15 p.m. Stopped for dinner on Paaific '
Coast Highway, north of ‘Malibu, .
at Trancas Restaurant. Dinner 
approximately 45 minutes until 
6:00 p.m.

6:00 p.m. En route from Tracas Restaurant 
south on Paacfic Coast Highway, 
enroute Ambassador Hotel, Los 
Angeles.

Between 7:00 pm. Arrived at Ambassador Hotel, Los
and 7:30 p.m. Angeles, leaving woman on Wilshire 

Boulevard side of hotel. Last 
seen walking towards entrance of 
Ambassador Hotel.

After numerous 
brothers had been viewed

photographs of three of SIRHAN SIRHAN’s 
by FAHEY, he advised that MUNIR SIRHIAN

appeal’s either to be identical with the man standing in the 
hallway of the Ambassador Hotel watching FAHEY and the woman 
at breakfast the morning of June 4, 1968, or the picture of 
MUNIR SHHJAN is extremely dose in resemblance to the man who 
stood in the hallway of the Ambassador Hotel. FAHEY advised 
that the picture of MUNIR could be the man who was watching 
himsslf and the woman in the coffee shop, and he gave the 
foiowlrg description of the man:
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Height
Weight 
Complexion

5'4" or 5'5"
Approximately 145 pounds 
Not brown, close to an olive 
tan, more like a cocoa tan.

Hair Dark, close to or possibly black, 
roieed bush type haar. Alhhough 
the man was not Negroid, is hair 
appeared to be of the Negroid

Age 
dhaaatteistics

kinky type.
Approximately 25 or 26
Appeared to have very slick 
movements, appeared to be of a 
slick character, his eyes appeared 
to be lineirating as he watched 
FAHEY and the woman in the 
restaurant. He had a drooping 
kind of relaxed type of walk. ,: -

FAHEY said the man stood ‘in:, the hallway’directly 
across from the door to the restaurant, leaning against A ? 
window on the opposste side of the hall, within -the Ambassador 
Hotel. FAHEY advised that he did not notice any sideburns ” 
on the man standixg in the hallway, and .stated that the.picture 
of MUNIR, which he admitted shows sideburns, still appeared to 
be the right man, but that he was puzzled by the side burns 
appearing in the picture.

r Reding the question by the woman, furnshhed on
June 1968> as..t?. whether he was going to atteid the "victorycelebration , FAHEY stated he now believed she had used the 
words ‘winning reception".
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Mr. -WIHiAMF. GARDNER, Chief Security Officer, 
Ambassador Hotel, Los Angeles, California, teeephone number 
387-3394, was contacted at the hotel, and he furniseed the 
foltwwinn information:

He resides at 4932 Echo Street, Los Angeles, and 
his teeephone number is 256-6592.

. He began work at approximately 8:00 a.m. on June 4, 
1968 and remained at the hotel through approximately 6:00 p.m., 
on June 5, 1968.

Shootly after midnight, on June 5, 1968, he was 
-located in the foyer on the Ambassador Room level just at the 
bottom of the inside staid^e which -leads down from the level 
where the Embassy Room is located.

He had two security guards with him at that locatoon, 
one of whom was WILLIE S. BELL, a guard from Ace Guard Service, 
and the other one was LLOYD CURTIS, a guard employed by the 
hotel.

They were at this locatoon at the request of one of 
Senator KENNEDY'S aides, who had instuucted them that the 
Senator and his party were due to come down the enclosed 
staiwway and go to the Ambassador Room to talk to the etoel■t 
located there. It was his understanding that the Senator was 
to leave the Ambassador Room after a short ieetch and go out 
the fire tscaet to his car and leave the hotel. At approximately
12:20 a.m., a female aide of Senator KENNEDY came to where he 
was located and advised him that there had been a ■terrbbee 
accident. She did not tell hm anything about a shooting at 
that time.

He advised that he had not heard any gun shots at 
the tmie. It was sometime later that he heard that Senator 
KENNEDY had been shot. He estimated the tmie was probably 
15 minutes after the actual shooting.
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GARDNER did not go out to the level where the 
shooting took place until sometime after Senator KENNEDY 
and the other wounded individuals had been taken foom that 
location.

He did not observe the individual who did the 
shooting at any tme In the hotel. The first time that he 
saw a photograph of the individual accused of this shooting 
was at leprlximaaely 8:00 a.m. on June 5, 1968 when it was 
displayed to him by officers of the Los Angeles Police 
Department.

Mr. GARDNER advised that he does not rectal ever 
having seen this individual in the vicinity of the hotel. 
Mr. GARDNER advised that the follownng guards were on duty 
at the hotel during the night of June 4, 1968 and the early 
morning hour's of June 5, 1968:

Guards - Employees of the Hoel:

S. .KAWALEC
502 South Weetlake Avenue 
Los Angeles, California 
telephone HU 3-6171

PAT MURPHY .
111 South Oxford Avenue 
Los Angeles, Caaiflrnil 
telephone DU 3-3653

WULAM A. FRANKLIN 
806 Edgewood Street 
Inglewood, CaUforma 
teeephone 674-0364

ARTHUR MADDOX
744 South Catalina Street
Los Angeles, CaLifornia 
teepphones 389-8147 and 383-1716
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